
 
 

ДУНАЄВЕЦЬКА МІСЬКА РАДА 

VIII скликання 
 

 ПРОТОКОЛ №103 

спільного засідання постійних комісій 

 

29 травня  2025 р.                                                                           
                       

                                                                                        приміщення Дунаєвецької міської ради  

1000 год. дня                                                                                              
 

Присутні депутати на засіданні: Боднар С.Б., Вознюк Т.В.,  Гураєвська Т.С., Дак Л.М., 

Даньков Ю.М., Доротюк І.В.,  Келащук Л.А., Красовська Л.Є., Кріль Ю.В., Мартинюк О.Ф.,   

Осадчук Г.В., Мудрик К.М., Понцак Н.Д., Романюк В.О., Срюбко О.О., Тимофієв О.А., 

Тимчишин М.В., Тулюк І.В., Чекман Ю.П., Ясінський О.В. 

 

Запрошені та присутні на засіданні: 

Чекман В.К. - заступник міського голови з питань діяльності виконавчих органів ради 

Бец А.В. – директор КНП міської ради «Дунаєвецька багатопрофільна лікарня» 

Бойко Л.В. –  директор КНП «Дунаєвецький центр первинної медико-санітарної допомоги»  

міської ради 

Ісакова І.А. – начальник управління освіти, молоді та спорту міської ради 

Кобіта М.В. – начальник управління культури та туризму міської ради 

Вітровчак Ю.М. - т.в.о. начальника управління містобудування, архітектури, житлово-

комунального господарства, благоустрою та цивільного захисту  міської ради 

Ференчук В.В. – директор КП «Благоустрій Дунаєвеччини» 

Білянська Т.А. – начальник відділу економіки, інвестицій,  комунального майна та 

агропромислового розвитку апарату виконавчого комітету міської ради 

Лясота Т.А. – начальник юридичного відділу апарату виконавчого комітету міської ради 

Макогончук В.В. – начальник земельного  відділу апарату виконавчого комітету міської ради 

Лукова Л.О. - староста Великопобіянського старостату  

Козярук О.В.- староста Січинецького старостату 

Пиндик В.Ю.– директор Лисецької гімназії 

Яцюк О.В.– директор Великопобіянської гімназії 

Благун  В.В. – директор Ганнівської  гімназії 

Надвірняк А.М.– директор Січинецької гімназії 

делегація з с.Ганнівка 
 

Заяць В.В.:  в зв’язку з відсутністю учасників аукціону знімається з порядку денного питання 

«Про приватизацію шляхом викупу об’єкта комунальної власності - нежитлової будівлі за 

адресою вул.Івана Франка, 20-А, с.Рахнівка, Кам’янець-Подільський район, Хмельницька 

область»            

Депутати одноголосно проголосували за порядок денний сто третьої сесії міської ради                    

VІІІ скликання  
 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:  

1.  Про визнання повноважень депутата Дунаєвецької міської ради VІІI скликання 

2.  Звіт про виконання фінансового плану комунального  некомерційного підприємства 

Дунаєвецької міської ради «Дунаєвецька багатопрофільна лікарня» за І квартал                    

2025 року 



3.  Звіт про виконання фінансового плану комунального некомерційного підприємства 

«Дунаєвецький центр первинної медико-санітарної допомоги» Дунаєвецької міської ради   

за І квартал 2025 року 

4.  Про приватизацію шляхом викупу об’єкта комунальної власності - нежитлової будівлі  

лазні за адресою вул.Центральна, 25, с.Велика Побійна, Кам’янець-Подільський район, 

Хмельницька область 

5.  Про внесення змін до Переліку першого типу об’єктів оренди комунальної власності  

Дунаєвецької міської ради 

6.  Про затвердження оцінки вартості майна 

7.  Про затвердження умов оренди об’єктів оренди, включених до Переліку першого типу 

об’єктів оренди комунального майна Дунаєвецької міської ради 

8.  Про управління комунальним майном Дунаєвецької міської ради 

9.  Про зміну назви управління Дунаєвецької міської ради та затвердження установчих 

документів у новій редакції 

10.  Про зміну назви закладу освіти  

11.  Про оптимізацію Ганнівської гімназії  Дунаєвецької міської ради 

12.  Про ліквідацію Лисецької  гімназії Дунаєвецької міської ради 

13.  Про ліквідацію Великопобіянської  гімназії Дунаєвецької міської ради 

14.  Про ліквідацію Cічинецької  гімназії Дунаєвецької міської ради 

15.  Про виключення з базової мережі та затвердження переліку закладів культури базової 

мережі місцевого рівня Дунаєвецької територіальної громади 

16.  Про внесення змін до рішення п’ятдесят першої сесії міської ради VІІІ скликання      від 

22.12.2022 р. № 16-51/2022 «Про затвердження структури комунальної установи 

Дунаєвецької міської ради «Міський культурно - мистецький просвітницький центр» 

17.  Про внесення змін до рішення п’ятдесят шостої (позачергової) сесії міської ради                        

VII скликання від 24.07.2019 р. № 4-56/2019 «Про припинення діяльності шляхом 

ліквідації комунального підприємства «Центральна аптека №1» 

18.  Про внесення змін до рішення шістдесят дев’ятої сесії міської ради VIII скликання  від 

26.09.2023 р. № 4-69/2023 «Про реорганізацію комунальних підприємств Дунаєвецької  

міської ради» 

19.  Про внесення змін до рішення п’ятої сесії міської ради VІІІ скликання від 28.01.2021 р.                             

№ 34-5/2021 р. «Про Стратегію Дунаєвецької міської ради» 

20.  Про внесення змін до рішення першої сесії міської ради VІІІ скликання  від 02.12.2020 р.                        

№ 8-1/2020 р. «Про затвердження персонального складу та обрання голів постійних 

комісій Дунаєвецької міської ради VІІI скликання» 

21.  Про внесення змін до рішення першої сесії міської ради VIII скликання від 02.12.2020 р.                           

№ 3-1/2020  «Про умови оплати праці Дунаєвецького міського голови на період 

повноважень» 

22.  Про внесення змін до рішення дев’яносто четвертої (позачергової) сесії Дунаєвецької 

міської ради VIII скликання від 19.12.2024 р. № 10-94/2024 «Про затвердження структури 

та загальної чисельності апарату Дунаєвецької міської ради, апарату виконавчого 

комітету міської  ради    та    виконавчих органів міської ради на 2025 рік» 

23.  Про затвердження Положення про структурний підрозділ Дунаєвецької міської ради 

24.  Про затвердження Положення про преміювання та надання матеріальної допомоги 

працівникам апарату Дунаєвецької міської ради, апарату виконавчого комітету та їх 

виконавчих органів 

25.  Про поновлення договорів про встановлення особистого строкового сервітуту  

26.  Про передачу в оренду  земельних ділянок 

27.  Про передачу громадянам безоплатно  у власність земельних ділянок 

28.  Про виділення  в  натурі  (на місцевості) земельних ділянок громадянам для ведення 

товарного сільськогосподарського виробництва 

29.  Про надання дозволів на розроблення  документації із землеустрою 



30.  Про надання дозволів на розроблення документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж  земельної ділянки (земельної  частки  (паю)  в  натурі  (на місцевості) 

31.  Про затвердження документації із землеустрою та реєстрацію  права комунальної 

власності на земельну ділянку 

32.  Про розроблення  документації  із землеустрою 

33.  Про затвердження проєкту землеустрою та зміну цільового призначення земельної 

ділянки  

34.  Про проведення експертної грошової оцінки земельної ділянки  

35.  Про надання дозволу на розроблення документації із землеустрою фермерському 

господарству «ПОДІЛЬСЬКА МАРКА» 

36.  Про надання дозволу на розроблення документації із землеустрою Курочці                             

Володимиру Антоновичу 

37.  Різне 

 

 

РОЗГЛЯД ПИТАНЬ: 

1. Про визнання повноважень депутата Дунаєвецької міської ради VІІI скликання 

СЛУХАЛИ:  Заяць В.В. 

ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Про визнання повноважень депутата Дунаєвецької міської 

ради VІІI скликання» винести на розгляд пленарного засідання сто третьої сесії міської ради. 

ОДНОГОЛОСНО 

 

2.  Звіт про виконання фінансового плану комунального  некомерційного підприємства 

Дунаєвецької міської ради «Дунаєвецька багатопрофільна лікарня» за І квартал                

2025 року 

СЛУХАЛИ:  Бец А.В. 

ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Звіт про виконання фінансового плану комунального  

некомерційного підприємства Дунаєвецької міської ради «Дунаєвецька багатопрофільна 

лікарня» за І квартал 2025 року» винести на розгляд пленарного засідання сто третьої сесії 

міської ради. 

ОДНОГОЛОСНО 

 

3. Звіт про виконання фінансового плану комунального некомерційного підприємства 

«Дунаєвецький центр первинної медико-санітарної допомоги» Дунаєвецької міської 

ради  за І квартал 2025 року 

СЛУХАЛИ:  Бойко Л.В. 

ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Звіт про виконання фінансового плану комунального 

некомерційного підприємства «Дунаєвецький центр первинної медико-санітарної допомоги» 

Дунаєвецької міської ради  за І квартал 2025 року» винести на розгляд пленарного засідання 

сто третьої сесії міської ради. 

ОДНОГОЛОСНО 

 

4.  Про приватизацію шляхом викупу об’єкта комунальної власності - нежитлової 

будівлі  лазні за адресою вул.Центральна, 25, с.Велика Побійна, Кам’янець-

Подільський район, Хмельницька область 

СЛУХАЛИ:  Білянську Т.А. 

ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Про приватизацію шляхом викупу об’єкта комунальної 

власності - нежитлової будівлі  лазні за адресою вул.Центральна, 25, с.Велика Побійна, 

Кам’янець-Подільський район, Хмельницька область» винести на розгляд пленарного 

засідання сто третьої сесії міської ради. 

ОДНОГОЛОСНО 

 



5.  Про внесення змін до Переліку першого типу об’єктів оренди комунальної власності  

Дунаєвецької міської ради 

СЛУХАЛИ: Білянську Т.А.  

ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Про внесення змін до Переліку першого типу об’єктів 

оренди комунальної власності  Дунаєвецької міської ради» винести на розгляд пленарного 

засідання сто третьої сесії міської ради. 

ОДНОГОЛОСНО 

 

6.  Про затвердження оцінки вартості майна 

СЛУХАЛИ:  Білянську Т.А. 

ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Про затвердження оцінки вартості майна» винести на 

розгляд пленарного засідання сто третьої сесії міської ради. 

ОДНОГОЛОСНО 

 

7.  Про затвердження умов оренди об’єктів оренди, включених до Переліку першого 

типу об’єктів оренди комунального майна Дунаєвецької міської ради 

СЛУХАЛИ:  Білянську Т.А. 

ВИСТУПИЛИ: Срюбко О.О., надав пропозицію передати майно в оренду на 5 років. 

Головуюча поставила дану пропозицію на голосування. 

Голосували: ЗА – 5.   Пропозицію відхилено. 

ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Про затвердження умов оренди об’єктів оренди, включених 

до Переліку першого типу об’єктів оренди комунального майна Дунаєвецької міської ради» 

винести на розгляд пленарного засідання сто третьої сесії міської ради. 

ОДНОГОЛОСНО 

 

8.  Про управління комунальним майном Дунаєвецької міської ради 

СЛУХАЛИ:  Білянську Т.А. 

ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Про управління комунальним майном Дунаєвецької міської 

ради» винести на розгляд пленарного засідання сто третьої сесії міської ради. 

ОДНОГОЛОСНО 

 

9.  Про зміну назви управління Дунаєвецької міської ради та затвердження установчих 

документів у новій редакції 

СЛУХАЛИ:  Вітровчака Ю.М. 

ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Про зміну назви управління Дунаєвецької міської ради та 

затвердження установчих документів у новій редакції» винести на розгляд пленарного 

засідання сто третьої сесії міської ради. 

ОДНОГОЛОСНО 

 

10.  Про зміну назви закладу освіти 

СЛУХАЛИ:  Ісакову І.А. 

ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Про зміну назви закладу освіти» винести на розгляд 

пленарного засідання сто третьої сесії міської ради. 

ОДНОГОЛОСНО 

 

 

11.  Про оптимізацію Ганнівської гімназії  Дунаєвецької міської ради 

СЛУХАЛИ:  Ісакову І.А.: 

«Процес ліквідації, оптимізації закладів освіти є болючим питанням кожного 

населеного пункту. Проте він є не відворотнім у сьогоднішніх реаліях. За останні 3 роки 

кількість дітей шкільного віку зменшилась більше ніж на 800 дітей. Заклади освіти сільської 

місцевості найбільше відчули проблематику із міграцією дітей. Процес зменшення дітей 



значно збільшує вартість утримання та належного забезпечення закладів освіти. Галузь 

освіти фінансується з двох основних джерел це державний бюджет – оплата праці 

педагогічних працівників та місцевий всі інші видатки, а це оплата праці технічному 

персоналу, підвіз, харчування, оплата енергоносіїв та зміцнення матеріально технічної бази. 

А це в цифрах складає 2024 рік – 116 857,0 тис. грн., 2025 рік – 141 360,3 тис. грн. Ріст 21%. 

Загалом у 2024 використано 220 512,8 тис. грн. 

План на 2025 рік 250,5 млн. грн. 

Вперше за 10 років функціонування громади освітню субвенцію на оплату праці 

педагогічних працівників виділено тільки до 01 вересня цього року. Тобто нам на вересень-

грудень потрібно ще 30 509 100 грн. Окрім того дефіцит, що покривається місцевим 

бюджетом становить 15 851 000 грн. На останній нараді із заступницею голови офісу 

Президента, яка відбулася у квітні 2025 року повідомлено, що вся оплата праці педагогічних 

працівників здійснюється за кошти європейських донорів. (Тому як будуть розвиватися події 

впродовж літа невідомо.) Також у березні 2024 року Кабінет Міністрів України затвердив 

зміни до Порядку та умов надання освітньої субвенції з державного бюджету місцевим 

бюджетам (постанова від 14 січня 2015 р. № 6) і формули розподілу освітньої субвенції між 

місцевими бюджетами (постанова від 27 грудня 2017 р. № 1088). Формула розподілу 

освітньої субвенції, передбачає припинення фінансування малокомплектних шкіл. Для 

стимулювання підвищення ефективності шкільної мережі та якості освіти не будуть 

фінансуватися коштом освітньої субвенції заклади освіти з кількістю учнів менш як 45 осіб 

(з 1 вересня 2025 року) та менш як 60 осіб (з 1 вересня 2026 року). Варто зауважити, що 

бюджет формується на календарний рік, а не на навчальний. Розподіл освітньої субвенції 

здійснюється на основі кількості учнів закладів освіти станом на 1 жовтня року, що передує 

плановому бюджетному періоду. 

Міською радою в лютому поточного року ініційовано лист-звернення до Міністерства 

фінансів України щодо внесення змін до формули розподілу освітньої субвенції. У відповіді 

Міністерства фінансів України чітко зазначено щодо негайного вжиття заходів з оптимізації 

мережі закладів загальної середньої освіти громади із середньою наповнюваністю класів 

менше 10 учнів. Крім того в згаданому листі Міністерства зазначені заклади освіти, що 

сьогодні винесені на ліквідацію. 

31 травня 2024 року на сайті Дунаєвецької міської ради було оприлюднено оголошення 

та проект рішення про ліквідацію Ганнівської гімназії, Січинецької гімназії, Лисецької 

гімназії та В.Побіянської гімназії. Обговорення питання щодо забезпечення ефективного 

комплектування класів у закладах загальної середньої освіти та формування мережі закладів 

освіти, відбувалося у серпні 2024 року на засіданні виконавчого комітету Дунаєвецької 

міської ради та на колегії та нарадах із керівниками закладів загальної середньої освіти. 

Протягом навчального року відбувалися також обговорення на сході сіл та у закладах освіти. 

Всі процедури відповідно до закону дотримано. 

Так, станом на травень 2025 року у Ганнівській гімназії навчається 52 учні, у 3,4,5,8 

класі навчається по 4 учні (організовано індивідуальне навчання), у 1, 9 класі – по 5 учнів, у 

2 класі – 9 учнів, у 6 – 6 учні, у 7 – 11 учнів. Впродовж навчального року вибув 1 учень (4 

клас). Таким чином, середня наповнюваність класів Ганнівської гімназії становить 5,8 учнів, 

коли у закладах освіти громади – 16,1 учнів. Бюджет закладу за 2024 рік становить 4 732 800 

грн.  

Субвенція 2 862 400 грн., місцевий бюджет 1 870 400 грн. (енергоносії 290 200 грн., 

харчування пільгових категорій 109 400 грн., придбання 49 600 грн.).  

Середня вартість утримання одного учня у Ганнівській гімназії – 84 500 грн., коли у 

громаді складає – 42 800 грн.  

По штатному розпису всього 27 ставок, 18 педагогів і 9 техперсонал.  

Проводяться співбесіди із педагогами щодо подальшого працевлаштування. З січня 

2025 року був сформований кадровий резерв в міських школах, деякі вакансії вже закриті 

педагогічними працівниками із закладів, що ліквідуються. Робота продовжується. 



Ганнівська гімназія оптимізовується в заклад дошкільної освіти. Діти дошкільного віку 

навчаються в окремому приміщенні, яке забезпечено індивідуальним опаленням (газ) та 

приміщенням харчоблоку. Спискова кількість дітей - 12» 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Калиновський В.В., представник делегації з с.Ганнівка, який звернувся з проханням  

переглянути дане питання та передав колективне звернення жителів села Ганнівка.  

Чекман Ю.П.: Яка кількість учнів може піти в перший клас Ганнівської гімназії з нового 

навчального року ? 

Благун В.В, директор Ганнівської гімназії:  На даний час в гімназії 52 учні, з 9 класу вийдуть 

5 учнів,  в перший клас ми можемо набрати 2 учні,  на новий навчальний рік в Ганнівській 

гімназії буде 49 учнів. 

Заяць В.В.:  Скільки  дітей перебуває на індивідуальному навчанні ? 

Благун В.В.:  В  чотирьох класах по 4 учні. 

Ісакова І.А.:  на нарадах неодноразово обговорювалось, що формування класів, відповідно до  

законодавства, передбачає не менше 5 учнів у класі, тобто, якщо лише 2 учні, то клас не 

набирається,  і відповідно діти будуть навчатися у іншому закладі, який оберуть батьки.                    

Не можливо надати якісну освітню  послугу в класах, де  навчається по четверо дітей.  

Капучак В.О., представник делегації з с.Ганнівка:  Чому не можливо чотирьом дітям надати 

якісну освіту?   Ви вважаєте, що з тридцяти   чи  двадцятьма  дітьми  легше працювати,  

легше пояснити матеріал ? 

Ісакова І.А.: Відповідно до Закону України «Про повну загальну середню освіту» клас 

формується з кількістю учнів від п’яти до двадцяти чотирьох.  Оплата класного керівництва 

здійснюється при класі від дванадцяти дітей. 

Заяць В.В.: Ми розуміємо, що  рішення, які сьогодні будуть прийматися, надзвичайно 

болючі.  Для кожної мами та кожного батька важливо, щоб дитина навчалась поряд, але 

нажаль, цей процес не зворотній, і ми вимушені розглядати дані питання.  Усі ми зацікавлені, 

щоб діти отримували якісну освіту. В класах по декілька учнів, окремі займаються 

індивідуально, немає відчуття колективізму, підтримки, а діти ваші підуть у велике життя, 

воно надзвичайно складне, тому вони мають формувати себе вже з перших днів.                            

Ми сьогодні також маємо проблеми зі старшою школою, але є законодавство, якого ми  

зобов’язані дотримуватися. В громаді закуплено нові шкільні автобуси, діти будуть 

підвозитися в м.Дунаївці.  Ліцеї з гарною матеріально-технічною базою, де діти зможуть і 

спортом займатись, і відвідувати різноманітні гуртки.   Я вважаю що це рішення продумане, і 

воно дасть свій результат.  

Капучак В.О., представник делегації з с.Ганнівка:  Дітей возити нашими дорогами 

небезпечно. На скільки місць розрахований найбільший автобус? Один автобус всіх  наших 

дітей не зможе забрати? 

Заяць В.В.: У нас в громаді діє 56 маршрутів,  перевезення дітей здійснюється 17 автобусами,  

ми підвозимо дітей зі всієї громади. 

Ісакова І.А.: Шкільний автобус розрахований на 32 місця.  Ми розглядаємо питання спочатку 

старшої ланки, потім молодшої, для того аби дитина пізніше вставала, це все 

відпрацьовується, за це не хвилюйтеся. Всі питання з підвезенням будуть відпрацьовані,  в 

серпні будуть затверджуватися маршрути. Усі побажання будуть враховані. 

 

ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Про оптимізацію Ганнівської гімназії  Дунаєвецької міської 

ради» винести на розгляд пленарного засідання сто третьої сесії міської ради. 

ОДНОГОЛОСНО 

 

12.  Про ліквідацію Лисецької  гімназії Дунаєвецької міської ради 

СЛУХАЛИ: Ісакову І.А.: 



«Станом на травень 2025 року у Лисецькій гімназії навчається 51 учень (з них 6 

екстернів, 5 та 9 клас по 1 екстерну, 4 та 8 клас по 2 екстерни), 1 клас відсутній, у 3 класі – 3 

дітей (організовано індивідуальне навчання), у 4,9 класі навчається по 4 учні (організовано 

індивідуальне навчання), у 2 класі – 6 учнів, у 4 – 8 учнів, у 6 – 11 учнів, у 7 – 5 учнів, у 8 – 

10 учнів. Впродовж навчального року вибули 2 учні (8 та 9 клас по 1 дитині). Таким чином, 

середня наповнюваність класів Лисецької гімназії становить 5,7 учнів, коли у закладах освіти 

громади – 16,1 учнів. Бюджет закладу за 2024 рік становить 4 893 200 грн.  

Субвенція 2 542 800 грн., місцевий бюджет 2 350 400 грн. (енергоносії 778 400 грн., 

харчування пільгових категорій 58 100 грн., придбання 31 600 грн.).  

Середня вартість утримання одного учня у Лисецькій гімназії – 84 400 грн., коли у 

громаді складає – 42 800 грн.  

По штатному розпису всього 22 ставки, 14 педагогів і 8 техперсонал.  

Лисецька гімназія ліквідовується. У закладі дошкільної освіти спискова кількість дітей 

15 (з них 5 дітей п’ятирічного віку), середнє відвідування протягом навчального року 8 дітей. 

Заклад дошкільної освіти використовує 2 приміщення школи. Забезпечити опалення тільки 

цих окремих приміщень та організацію харчування неможливо. Тому заклад дошкільної 

освіти не залишається». 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Мартинюк  О.Ф.: Що буде з вчителями?  Дошкільний заклад освіти також зачиняється? 

Ісакова І.А.: Нами протягом року проводилась робота, сформовано базу вакансій, тому ми 

можемо забезпечити вчителів роботою, хто того потребує, тому що не всі вчителі планують 

далі продовжувати свою роботу в освітній сфері. Є пропозиція працевлаштування вчителів в  

Великожванчицький та Голозубинецький ліцеї.  В садочку перебуває 15 дітей, середнє 

відвідування - 8 дітей протягом року, ми не можемо утримувати все приміщення школи з 

такою кількістю дітей.  

Мартинюк О.Ф.:  Якщо ми не будемо утримувати приміщення,  воно розвалиться. 

Заяць В.В.: Є пропозиція нашої ветеранської організації щодо створення реабілітаційного 

центру на базі одного з таких закладів, але, згідно чинного законодавства, заклади освіти не  

відчужуються, можливо будуть зміни.  Нам усім потрібно разом працювати, залучати задля 

створення нових робочих місць інвесторів, спільно дбати про розвиток громади.  

 

ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Про ліквідацію Лисецької  гімназії Дунаєвецької міської 

ради» винести на розгляд пленарного засідання сто третьої сесії міської ради. 

ОДНОГОЛОСНО 

 

13.  Про ліквідацію Великопобіянської  гімназії Дунаєвецької міської ради 

СЛУХАЛИ: Ісакову І.А.: 

«Станом на травень 2025 року у В.Побіянській гімназії навчається 44 учні, у 2 класі 

навчається 3 учні (організовано індивідуальне навчання), у 4 класі навчається 4 учні 

(організовано індивідуальне навчання), у 7 класі навчається 2 учні (організовано 

індивідуальне навчання), у 1,8,9 класі – по 6 дітей, у 5,6 класі – по 5 дітей, у 3 класі – 7 дітей. 

Впродовж навчального року вибули 2 учні (4 та 5 клас по 1 дитині). Таким чином, середня 

наповнюваність класів В.Побіянської гімназії становить 4,9 учнів, коли у закладах освіти 

громади – 16,1 учнів. Бюджет закладу за 2024 рік становить 4 354 500 грн.  

Субвенція 2 851 600 грн., місцевий бюджет 1 502 900 грн. (енергоносії 208 900 грн., 

харчування пільгових категорій 73 500 грн., придбання 35 000 грн.).  

Середня вартість утримання одного учня у В.Побіянській гімназії – 88 900 грн., коли у 

громаді складає – 42 800 грн.  

По штатному розпису всього 23 ставки, 14 педагогів і 9 техперсонал.  



В.Побіянська гімназія ліквідовується. У закладі дошкільної освіти спискова кількість 

дітей 12 (з них 6 дітей п’ятирічного віку), середнє відвідування протягом навчального року               

6 дітей. Тому заклад дошкільної освіти не залишається». 

 

ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Про ліквідацію Великопобіянської  гімназії Дунаєвецької 

міської ради» винести на розгляд пленарного засідання сто третьої сесії міської ради. 

ОДНОГОЛОСНО 

 

14.  Про ліквідацію Cічинецької  гімназії Дунаєвецької міської ради 

СЛУХАЛИ:  Ісакову І.А.: 

«Станом на травень 2025 року у Січинецькій гімназії навчається 54 учні, у 1,9 класі 

навчається по 3 учні (організовано індивідуальне навчання), у 2 класі навчається 4 учні 

(організовано індивідуальне навчання), у 4,7,8 класі – по 6 дітей, у 3 класі – 5 дітей,                             

у 6 класі – 11 дітей. Впродовж навчального року прибув 1 учень (2 клас 1 дитина). Таким 

чином, середня наповнюваність класів Січинецької гімназії становить 6 учнів, коли у 

закладах освіти громади – 16,1 учнів. Бюджет закладу за 2024 рік становить 4 855 500 грн.  

Субвенція 2 840 300 грн., місцевий бюджет 2 015 200 грн. (енергоносії 326 600 грн., 

харчування пільгових категорій 80 700 грн., придбання 213 500 грн.).  

Середня вартість утримання одного учня у Січинецькій гімназії – 78 300 грн., коли у 

громаді складає – 42 800 грн.  

По штатному розпису всього 25 ставок, 15 педагогів і 10 техперсонал.  

Січинецька гімназія ліквідовується. У закладі дошкільної освіти спискова кількість 

дітей 9 (з них 1 дитина п’ятирічного віку і ще 1 дитина підвозиться із Дунаєвець), середнє 

відвідування протягом навчального року 6 дітей. Заклад дошкільної освіти розміщується в 

окремому приміщенні. Проте залишається мала кількість дітей, тому заклад дошкільної 

освіти не залишається». 

 

ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Про ліквідацію Cічинецької  гімназії Дунаєвецької міської 

ради» винести на розгляд пленарного засідання сто третьої сесії міської ради. 

ОДНОГОЛОСНО 

 

15.  Про виключення з базової мережі та затвердження переліку закладів культури 

базової мережі місцевого рівня Дунаєвецької територіальної громади 

СЛУХАЛИ:  Кобіту М.В. 

ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Про виключення з базової мережі та затвердження переліку 

закладів культури базової мережі місцевого рівня Дунаєвецької територіальної громади» 

винести на розгляд пленарного засідання сто третьої сесії міської ради. 

ОДНОГОЛОСНО 

 

16.  Про внесення змін до рішення п’ятдесят першої сесії міської ради VІІІ скликання                                  

від 22.12.2022 р. № 16-51/2022 «Про затвердження структури комунальної установи 

Дунаєвецької міської ради «Міський культурно - мистецький просвітницький центр» 

СЛУХАЛИ:  Кобіту М.В. 

ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Про внесення змін до рішення п’ятдесят першої сесії міської 

ради VІІІ скликання від 22.12.2022 р. № 16-51/2022 «Про затвердження структури 

комунальної установи Дунаєвецької міської ради «Міський культурно - мистецький 

просвітницький центр»» винести на розгляд пленарного засідання сто третьої сесії міської 

ради. 

ОДНОГОЛОСНО 

 



17.  Про внесення змін до рішення п’ятдесят шостої (позачергової) сесії міської ради  

VII скликання від 24.07.2019 р. № 4-56/2019 «Про припинення діяльності шляхом 

ліквідації комунального підприємства «Центральна аптека №1» 

СЛУХАЛИ:  Лясоту Т.А. 

ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Про внесення змін до рішення п’ятдесят шостої 

(позачергової) сесії міської ради  VII скликання від 24.07.2019 р. № 4-56/2019 «Про 

припинення діяльності шляхом ліквідації комунального підприємства «Центральна аптека 

№1»» винести на розгляд пленарного засідання сто третьої сесії міської ради. 

ОДНОГОЛОСНО 

 

18. Про внесення змін до рішення шістдесят дев’ятої сесії міської ради VIII скликання                              

від 26.09.2023 р. № 4-69/2023 «Про реорганізацію комунальних підприємств 

Дунаєвецької  міської ради» 

СЛУХАЛИ:  Лясоту Т.А. 

ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Про внесення змін до рішення шістдесят дев’ятої сесії 

міської ради VIII скликання від 26.09.2023 р. № 4-69/2023 «Про реорганізацію комунальних 

підприємств Дунаєвецької  міської ради»» винести на розгляд пленарного засідання сто 

третьої сесії міської ради. 

ОДНОГОЛОСНО 

 

19. Про внесення змін до рішення п’ятої сесії міської ради VІІІ скликання від 28.01.2021 

р.   № 34-5/2021 р. «Про Стратегію Дунаєвецької міської ради» 

СЛУХАЛИ:  Лясоту Т.А. 

ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Про внесення змін до рішення п’ятої сесії міської ради VІІІ 

скликання від 28.01.2021 р. № 34-5/2021 р. «Про Стратегію Дунаєвецької міської ради»» 

винести на розгляд пленарного засідання сто третьої сесії міської ради. 

ОДНОГОЛОСНО 

 

20. Про внесення змін до рішення першої сесії міської ради VІІІ скликання  від 

02.12.2020 р.    № 8-1/2020 р. «Про затвердження персонального складу та обрання голів 

постійних комісій Дунаєвецької міської ради VІІI скликання» 

СЛУХАЛИ: Лясоту Т.А.  

ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Про внесення змін до рішення першої сесії міської ради VІІІ 

скликання  від 02.12.2020 р. № 8-1/2020 р. «Про затвердження персонального складу та 

обрання голів постійних комісій Дунаєвецької міської ради VІІI скликання»» винести на 

розгляд пленарного засідання сто третьої сесії міської ради. 

ОДНОГОЛОСНО 

 

21.  Про внесення змін до рішення першої сесії міської ради VIII скликання від 

02.12.2020 р.  № 3-1/2020  «Про умови оплати праці Дунаєвецького міського голови на 

період повноважень» 

СЛУХАЛИ:  Лясоту Т.А. 

ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Про внесення змін до рішення першої сесії міської ради VIII 

скликання від 02.12.2020 р.  № 3-1/2020  «Про умови оплати праці Дунаєвецького міського 

голови на період повноважень»» винести на розгляд пленарного засідання сто третьої сесії 

міської ради. 

ОДНОГОЛОСНО 

 

22.  Про внесення змін до рішення дев’яносто четвертої (позачергової) сесії 

Дунаєвецької міської ради VIII скликання від 19.12.2024 р. № 10-94/2024 «Про 

затвердження структури та загальної чисельності апарату Дунаєвецької міської ради, 



апарату виконавчого комітету міської  ради    та    виконавчих органів міської ради на 

2025 рік» 

СЛУХАЛИ:  Лясоту Т.А. 

ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Про внесення змін до рішення дев’яносто четвертої 

(позачергової) сесії Дунаєвецької міської ради VIII скликання від 19.12.2024 р. № 10-94/2024 

«Про затвердження структури та загальної чисельності апарату Дунаєвецької міської ради, 

апарату виконавчого комітету міської  ради  та виконавчих органів міської ради                           

на 2025 рік»» винести на розгляд пленарного засідання сто третьої сесії міської ради. 

ОДНОГОЛОСНО 

 

23.  Про затвердження Положення про структурний підрозділ Дунаєвецької міської 

ради 

СЛУХАЛИ:  Лясоту Т.А. 

ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Про затвердження Положення про структурний підрозділ 

Дунаєвецької міської ради» винести на розгляд пленарного засідання сто третьої сесії міської 

ради. 

ОДНОГОЛОСНО 

 

24.  Про затвердження Положення про преміювання та надання матеріальної допомоги 

працівникам апарату Дунаєвецької міської ради, апарату виконавчого комітету та їх 

виконавчих органів 

СЛУХАЛИ:  Лясоту Т.А. 

ВИСТУПИЛИ: Мартинюк О.Ф.: Як зрозуміти прикінцеві положення, що конкретний розмір 

премії граничними розмірами не обмежується? 

Лясота Т.А.: Внесемо зміни,  в тексті буде зазначено: «Конкретний розмір премії 

обмежується у розмірі, відповідно до постанови КМУ № 484 від 30.04.2024 року, це не 

більше 100%». 

ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Про затвердження Положення про преміювання та надання 

матеріальної допомоги працівникам апарату Дунаєвецької міської ради, апарату виконавчого 

комітету та їх виконавчих органів» винести на розгляд пленарного засідання сто третьої сесії 

міської ради. 

ОДНОГОЛОСНО 

 

25.  Про поновлення договорів про встановлення особистого строкового сервітуту 

СЛУХАЛИ:  Макогончука В.В. 

ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Про поновлення договорів про встановлення особистого 

строкового сервітуту» винести на розгляд пленарного засідання сто третьої сесії міської 

ради. 

ОДНОГОЛОСНО 

 

26.  Про передачу в оренду  земельних ділянок 

СЛУХАЛИ:  Макогончука В.В. 

ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Про передачу в оренду  земельних ділянок» винести на 

розгляд пленарного засідання сто третьої сесії міської ради. 

ОДНОГОЛОСНО 

 

27. Про передачу громадянам безоплатно  у власність земельних ділянок 

СЛУХАЛИ:  Макогончука В.В. 

ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Про передачу громадянам безоплатно  у власність 

земельних ділянок» винести на розгляд пленарного засідання сто третьої сесії міської ради. 

ОДНОГОЛОСНО 

 



28.  Про виділення  в  натурі  (на місцевості) земельних ділянок громадянам для 

ведення товарного сільськогосподарського виробництва 

СЛУХАЛИ:  Макогончука В.В. 

ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Про виділення  в  натурі  (на місцевості) земельних ділянок 

громадянам для ведення товарного сільськогосподарського виробництва» винести на розгляд 

пленарного засідання сто третьої сесії міської ради. 

ОДНОГОЛОСНО 

 

29.  Про надання дозволів на розроблення  документації із землеустрою 

СЛУХАЛИ:  Макогончука В.В. 

ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Про надання дозволів на розроблення  документації із 

землеустрою» винести на розгляд пленарного засідання сто третьої сесії міської ради. 

ОДНОГОЛОСНО 

 

30.  Про надання дозволів на розроблення документації із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж  земельної ділянки (земельної  частки  (паю)  в  натурі  

(на місцевості) 

СЛУХАЛИ:  Макогончука В.В. 

ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Про надання дозволів на розроблення документації із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж  земельної ділянки (земельної  частки  

(паю)  в  натурі  (на місцевості)» винести на розгляд пленарного засідання сто третьої сесії 

міської ради. 

ОДНОГОЛОСНО 

 

31.  Про затвердження документації із землеустрою та реєстрацію  права комунальної 

власності на земельну ділянку 

СЛУХАЛИ:  Макогончука В.В. 

ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Про затвердження документації із землеустрою та 

реєстрацію  права комунальної власності на земельну ділянку» винести на розгляд 

пленарного засідання сто третьої сесії міської ради. 

ОДНОГОЛОСНО 

 

32. Про розроблення  документації  із землеустрою 

СЛУХАЛИ:  Макогончука В.В. 

ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Про розроблення  документації  із землеустрою» винести на 

розгляд пленарного засідання сто третьої сесії міської ради. 

ОДНОГОЛОСНО 

 

33. Про затвердження проєкту землеустрою та зміну цільового призначення 

земельної ділянки 

СЛУХАЛИ:  Макогончука В.В. 

ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Про затвердження проєкту землеустрою та зміну цільового 

призначення земельної ділянки» винести на розгляд пленарного засідання сто третьої сесії 

міської ради. 

ОДНОГОЛОСНО 

 

34. Про проведення експертної грошової оцінки земельної ділянки 

СЛУХАЛИ:  Макогончука В.В. 

ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Про проведення експертної грошової оцінки земельної 

ділянки» винести на розгляд пленарного засідання сто третьої сесії міської ради. 

ОДНОГОЛОСНО 

 



35. Про надання дозволу на розроблення документації із землеустрою фермерському 

господарству «ПОДІЛЬСЬКА МАРКА» 

СЛУХАЛИ:  Макогончука В.В. 

ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Про надання дозволу на розроблення документації із 

землеустрою фермерському господарству «ПОДІЛЬСЬКА МАРКА»» винести на розгляд 

пленарного засідання сто третьої сесії міської ради. 

ОДНОГОЛОСНО 

 

36. Про надання дозволу на розроблення документації із землеустрою Курочці                             

Володимиру Антоновичу 

СЛУХАЛИ:  Макогончука В.В. 

ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Про надання дозволу на розроблення документації із 

землеустрою Курочці  Володимиру Антоновичу» винести на розгляд пленарного засідання 

сто третьої сесії міської ради. 

ОДНОГОЛОСНО 

 

 

37. Різне 

 

 

Голова постійної комісії з питань 

планування, фінансів, бюджету      та 

соціально-економічного розвитку, зв’язків з 

виконавчими структурами, органами 

місцевого самоврядування, об’єднаннями 

громадян та засобами масової інформації    

 

 

                                  

                                    

                                

 

 

Сергій БОДНАР 

 

Голова постійної комісії з питань освіти, 

культури, охорони здоров’я, фізкультури, 

спорту та соціального захисту населення, 

регламенту, депутатської діяльності, прав 

людини, законності, запобігання та 

врегулювання конфлікту інтересів 

 

  

                                   

 

 

 

Юрій ЧЕКМАН 

 

Голова постійної комісії з питань 

містобудування, будівництва, 

агропромислового комплексу, земельних 

відносин, охорони навколишнього 

природного середовища та екології   

 

                                   

 

 

 

Віктор РОМАНЮК 

 

                                 

                                       

             

Заступник голови постійної комісії з питань 

житлово-комунального господарства, 

комунальної власності, промисловості, 

підприємництва та сфери послуг  

 

                                 

 

 

Тетяна ГУРАЄВСЬКА 

 

 

                                                                   


